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Kommunstyrelsen

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 78

Motion - Vänthall och toalett vid Munsö färjeläge vid Sjöängen 
(KS15/152)

Beslut

Förslag till Kommunfullmäktige
Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen.

Reservation
Desirée Björk (Ö) inkommer med en skriftlig reservation.
_____

Yrkande
Desirée Björk (Ö) yrkar att motionen ska återremitteras.

Adam Reuterskiöld (M) yrkar att ärendet ska avgöras idag.

Propositionsordning
Ordförande (M) ställer yrkandena under proposition och finner att Kommunstyrelsen 
beslutar att ärendet ska avgöras idag.
_____

Sammanfattning
Desirée Björk (Ö), Robert Oberascher (Ö) och Bernt Richloow (Ö) har i en motion 
föreslagit att "kommunen ska verka för att en vänthall med toalett uppförs vid 
Sjöängen vid Munsö färjeläge". Motionen har beretts av Tekniska nämnden som 
föreslog att avslå motionen.

Beslutsunderlag
 §71 KSau Motion - Vänthall och toalett vid Munsö färjeläge vid Sjöängen
 TN § 23/2016 Motion om vänthall och toalett vid Munsö färjeläge vid 

Sjöängen
 Tjänsteutlåtande - Motion om vänthall och toalett vid Munsö färjeläge vid 

Sjöängen
 §144 Motion för remittering - Vänthall och toalett vid Munsö färjeläge vid 

Sjöängen
 §68 Motion för remittering - Vänthall och toalett vid Munsö färjeläge vid 

Sjöängen
 Motion om vänthall och toalett vid Munsö färjeläge vid Sjöängen
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                                                                                                             Ekerö 2016-06-09
 
Reservation till beslutet om Vänthall och toalett vid Munsö färjeläge
 
Öpartiet anser att motionen ska återremitteras p.g.a. att vid kommunstyrelsens beredning av 
motionen framkom att motionen inte beretts i samråd med de berörda myndigheterna såsom 
Trafikverket, Stockholms läns landsting och den privata markägaren.
 
Av svaret nämns att svårigheten med kommunalt vatten och avlopp ”kommer att kosta ett 
betydande belopp på flera hundra tusen kronor”. Öpartiet har svårt att se denna kostnad då 
busschaufförerna har en befintlig toalett. Hade kontakt tagits med Trafikverket, Stockholms 
läns landsting och den privata markägaren vid ärendets beredning hade information erhållits 
om den lösning som där används.  
 
Det kan tilläggas att det idag finns eldrivna toaletter med minimalt avfall som skulle lämpa sig 
bra på aktuell plats.
 
Det känns även angeläget att få till stånd en vänthall enligt motionens intentioner.
 
Desiree Björk
Öpartiet
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